
ACTA DE LA REUNIÓ DEL SUBCOMITÈ DE SEGURETAT I SALUT DEL RECINTE 
DE L’ESCOLA INDUSTRIAL 
 
Data:  12-12-2023 
Hora:  13:00 hores 
Lloc:  Plataforma virtual Teams 
Acta núm: 116 
 
Assistents: 
 
Representants de la Corporació: 
   
  Sr.  Josep Castellà Cabeza   (SEDIF) 

Sra. Llum Llosa Oliva    (SEDIF)   
Sr.   Rafael Ocaña Barbero   (Gerència medi ambient) 
Sr.  Jaume González Mora                 (Subdirecció de Logística) 

    
   
Representants dels treballadors: 
 

Sr.   Pedro Montiel López    (Delegat de Prevenció) 
Sr.   Segismundo Serrano Gutiérrez  (Delegat de Prevenció) 
Sra. Mariona Chavarria Domingo       (Delegat de Prevenció 
 

 
Assessors: 

Sr.   Jerónimo Aguilar Romo  (OPRL) 
  

 
Excusa assistència: 
 

 Sra. Concepció Minguet  (OPRL) 
 
No assistència: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
S’inicia el subcomitè a les 11:03 hores 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PUNT 1 
 
Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 
El Sr. Josep Castellà  procedeix a la lectura de l’ordre del dia i posteriorment es dona 

per aprovada l’acta N.115  corresponent al subcomitè celebrat el passat dia 18 de 

setembre de 2023. 

 

PUNT 2 
 
Presentació de nous informes i informació dels estudis en curs 
 
 
OTCCS_2023_AR_Avaluació de riscos de treballs en cobertes _ Edifici Rellotge 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar presenta l’informe d’avaluació de riscos que s’ha redactat per 
les tasques en cobertes d’edificis municipals,  duts a terme pel personal adscrit a la 
Secció de Suport a la Gestió Energètica Local de la Oficina Tècnica de Canvi Climàtic i 
Sostenibilitat. 
 
PUNT 3 
 

Informació sobre afectacions d’obres al recinte per la rehabilitació de l’Edifici 12A 
i les obres de L8 FGC 
 

El Sr. Josep Castellà informa que actualment existeixen dos obres que incideixen en el 

recinte i que afecten a la mobilitat de persones i als vehicles rodats.  

 

Pel que fa a l’obra de l’Edifici 12A, el Sr. Josep Castellà comparteix el plànol 

d’implantació de l’obra i es destaca què: 

 

• el carrer del Vent romandrà tancat i només podran accedir -hi els vehicles 

destinats a l’obra; 

• l’antic bar serà cedit perquè la contractista pugui fer ús com a vestidor i sala de 

menjador pels seus treballadors; 

• s’està estudiant la cessió d’una part de l’edifici 14 (planta 1a) com a oficina per 

a la gestió de la Direcció de l’obra.  

• la durada prevista d’aquestes obres serà de dos anys. 

 
Pel que fa a l’obra de la L8 d’FGC, el Sr. Josep Castellà comparteix el plànol 
d’implantació i es destaca què: 
 

• els accessos al recinte es veuran condicionats i modificats per l’existència d’una 

servitud de clavegueram i on s’ha d’actuar des de FGC. 

• la durada prevista d’aquestes obres serà de quatre anys.  

 

3.1. El Sr. Pedro Montiel consulta si l’escala d’emergència de l’edifici Rellotge tindrà 

alguna afectació. 

 



La Sra. Llum Llosa exposa que l’evacuació de l’edifici Rellotge està garantida. L’escala 

d’emergència no s’anul·la. 

 
PUNT 4 
 
Accidentalitat en l’àmbit d’aquest Subcomitè 

 

El Sr. Jerónimo Aguilar explica que encara no es pot presentar cap informe perquè la 

mútua d’accidents no disposa dels mitjans per proporcionar les dades que permetin fer 

l’avaluació necessària.  

 

La Sra. Mariona Chavarria consulta si està previst obtenir aquesta informació. 

El Sr. Jerónimo Aguilar diu que s’està treballant per obtenir les dades amb d’altres 

metodologies. 

 

Quadres seguiment 

 

La Sra. Llum Llosa proposa actualitzar-lo traient aquelles planificacions tancades amb 

execucions fetes. Es reenviarà el quadre actualitzat des de l’OSOA a l’OPRL.  

 

PUNT 5 

 
Precs i Preguntes 

 

5.1. La Sra. Mariona Chavarria pregunta per la situació de la persona afectada que 

actualment està ubicada a la biblioteca de l’Escola d’Adults.  

 

El Sr. Josep Castellà exposa que s’ha pactat amb l’Escola d’Adults que a partir del curs 

2024-2025 seran desplaçats. El personal de l’escola i la gestió del centre no és de 

Diputació de Barcelona, és del Consorci d’Educació. 

 

5.2. El Sr. Rafael Ocaña consulta per l’estat de les mesures dels camps 

electromagnètics del personal de medi ambient i laboratori. 

 

El Sr. Jerónimo Aguilar diu que ja es va realitzar l’avaluació i que es va enviar, no obstant 

això, es tornarà a enviar junt amb aquesta acta.  

 

5.3. El Sr. Segismundo Serrano, consulta per l’estat de l’avaluació de riscos de la Unitat 

de Laboratori de Medi Ambient,  per confirmar si estan contemplats els EPI’s que han 

de tenir els treballadors/es. 

 

El Sr. Jerónimo Aguilar diu que ja està realitzada, únicament s’ha de corregir el model 

del carro que actualment estan utilitzant per traslladar les eines. 

5.4. El Sr. Josep Castellà comunica que a partir de gener de 2024 deixarà de prestar els 

seus serveis com a Subdirector d’Edificació. 

 

 

S’aixeca la sessió a les 13:30h  del 12 de desembre de 2023  

aguilarrjr
Ressaltat
en aquesta avaluació es proposa la utilització de carros per traslladar els equips de treball, i actualment el model de carro que s'està utilitzant va ser escollit pels mateixos treballadors.




